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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en Infrastructuur  

9 april 2025 
 

Aanwezig: Larens Behoud – Hans van Goozen en Eric Hurink 

  VVD – Niels Westendorp en Stef Merckx (tot en met agendapunt 2) 

D66 – Ellen van Dorst en Yvonne Berghorst 

Liberaal Laren – Jacqueline Timmerman en Boudewijn Oomkens 

Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 

CDA – Corrie Krapels  

Afwezig: Larens Behoud – Nicole van Oort 

 VVD – Ellis de Brouwers 

CDA – Erwin van den Berg  

Democratisch Laren – Ronald Spaan 

  

Voorzitter: Erik Koldenhof (VVD) 
 

B&W:   Niels Rood (wethouder) 

 Flip de Groot (wethouder) 

Jan van Midden (wethouder) 

 Petra Zwanikken (gemeentesecretaris) 

 

Overig: Leon Emmen – landschapsarchitect Smartland, Maarten Broos – projectleider 

Natuurbrug Westerheide Provincie NH, Imre de Roo – regiomanager G&V 

Provincie NH en Martijn Kahlman – beleidsmedewerker GNR bij agendapunt 2 

Daan van Straten – beleidsmedewerker Ruimtelijke Ontwikkeling BEL Combinatie 

bij agendapunt 9 

 Wim Roelofs – Henk van Veldhuizen Greenengineers bij agendapunt 10 

     

Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. De heer Van den Berg, de heer Spaan, mevrouw 

Van Oort en mevrouw De Brouwers zijn verhinderd. Mevrouw Van Oort is vervangen door de 

heer Hurink en mevrouw De Brouwers is tot en met agendapunt 2 vervangen door de heer 

Merckx. De agenda is vastgesteld. 

2. Presentatie Natuurbrug N525 Hilversumseweg 
De presentatie is gegeven door de heer Emmen, landschapsarchitect bureau Smartland, de heer  

Broos, mevrouw De Roo van de Provincie Noord-Holland en de heer Kahlman van het GNR en  

hebben de vragen van de leden beantwoord.  

3. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d. 12 maart 

2025 
De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld. 

4. Mededelingen 
Wethouder Rood over: 
1. Terugblik overleg met het Rijk over het bezwaar asiel; binnenkort gaat het college een 

standpunt bepalen. Om alle mogelijkheden met betrekking tot het verdeel besluit open te 

houden heeft het 
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college een brief gestuurd met een bezwaar erin. Het Ministerie is ervan op de hoogte dat 

het college nog niet heeft kunnen beraadslagen over allerlei opties. De behandeling van het 

bezwaar is nog niet in zicht, dus het geeft ons nog wat tijd.  
2. Crailo vervuilde grond; stukje grond van de Provincie hoeft niet afgevoerd te worden. Het 

stukje grond van Crailo moet wel afgevoerd te worden. Er lopen hierover constructieve 

gesprekken. Het gaat niet snel maar er is wel behoefte aan tempo. Wij willen snel woningen 

gaan realiseren maar de natuur moet eerst. Dit is een stok achter de deur om ervoor te 

zorgen dat er voldoende groene natuur wordt gerealiseerd. Hier wacht de woningbouw op. 

Nu gaat het nog maar de tijd begint te dringen. Maar er is goede hoop dat wij hieruit komen.  
3. Gesprekken Gooi & Omstreken over de Erfgooiersbuurt; het is even rustig geweest maar de 

buurt gaat er niet op vooruit. Wij zien wat leegstand. Wij zijn nu in goed overleg om te 

kijken hoe wij de situatie kunnen verbeteren en toekomst en perspectief komt.  

Hier volgt een raadsinformatiebrief over. 
4. Terugblik PVVB-overleg;  

o Hub strategie Regio G&V OV; het kan om treinstation gaan maar ook om een HOV-

halte. Het gaat om het investeren in haltes en stations zodat het gebruik maken van 

openbaar vervoer wordt bevorderd. Voor Laren zijn de hubs P+R Crailo en P+R 

Eemnes/Laren belangrijk. Het is mooi als er hierin geïnvesteerd wordt maar er zijn nog 

veel vragen. Hiervoor moeten wij in de Regio zijn. De hubs zijn een goede 

ontwikkeling.  
o Extra intercity rijden op zondagochtend richting Amsterdam; dit is een klein positief 

nieuwtje als het gaat om de bereikbaarheid van Amsterdam. Vanaf 9 mei gaat er 

onderhoud bij de A1 Diemen en daarna gaan er werkzaamheden bij de Naarder 

trekvaart plaatsvinden. Er komen ook nog grote evenementen aan. Dit gaat zeker tot 

files leiden. Reistijd naar Amsterdam gaat enorm toenemen. Wij gaan vanuit de 

gemeente hierover communiceren.   
o Singer expresse; wij gaan voor het realiseren van een expresse in het weekend.  
o A27 verbreding; doel is om vanuit de Regio G&V om 200 miljoen uit de MIRT 

(meerjaren programma ruimte, infrastructuur en transport) voor de A27 te behouden.  

Er zijn kapers zoals A28 en Hoevelaken op de kust. Hier zetten wij een lobby op in.  
o HOV deelfietsen; het gaat om een aanbesteding van de Provincie. Laren betaald hier  

1 euro aan mee. Wij moeten wel meewerken in de procedures. Je kan met bus naar één 

van de P+R-haltes en dan met een deelfiets Laren in. Dit moet in de eerste helft van 

2026 gerealiseerd zijn.  
o HOV-hub Crailo; Provincie maakt zich zorgen over minder geld in het algemeen vanuit 

het Rijk voor het openbaar vervoer. Er is voor heel Nederland 280 miljoen te besteden 

en HOV-hub Crailo is aangedragen. Er is wel concurrentie, dus wij weten niet zeker of 

er geld voor beschikbaar komt. 
o Lobby lager maximumsnelheid N525; er is bij de Provincie weinig enthousiasme voor 

de 60 km per uur. Wij trekken samen met Hilversum op.  

 
Toezegging wethouder Rood 

Op de vraag van mevrouw Van Dorst over de hub bij La Place wordt schriftelijk 

teruggekomen.  

 

5. Terug- en vooruitblik Regio-zaken 
Terugblik portefeuillehouders overleggen 

Geen meldingen.   

 

Vooruitblik portefeuillehouders overleggen 

Geen meldingen.  

6. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen meldingen.  

7. Stand van zaken Omgevingswet 
Geen meldingen. 

8. Stand van zaken vluchtelingenopvang 
Geen meldingen.  
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9. Verkeersvisie 2035 
Voorstel: 

1. De ontwerp Verkeersvisie 2035 inclusief uitvoeringsprogramma vast te stellen. 

2. In te stemmen met de vrijgave van de ontwerp Verkeersvisie 2035 inclusief  

   uitvoeringsprogramma voor het indienen van zienswijzen voor een periode van  

   zes weken. 

 

o Sprekers: 

- de heer Heemskerk, inwoner 

- mevrouw Remken, Boutique 33 

- mevrouw Daams, inwoner en namens de Fietsersbond 

 

 Toezegging wethouder Rood 

Bij het definitieve voorstel wordt een prioriteitenlijst meegenomen. 

 

o Mevrouw Timmerman van Liberaal Laren is van mening dat de uitvoeringsprogramma niet 

meegenomen moet worden in de vaststelling van de ontwerp (concept) Verkeersvisie.  

o De commissie is van mening dat de ontwerp verkeersvisie alleen voorgelegd dient te 

worden aan de inwoners voor consultatie en niet te worden vastgesteld. Dit volgt later.  

o De heer Hurink van Larens Behoud neemt het initiatief om voor de raadsvergadering een 

amendement op te stellen.  

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 23 april 2025. 

10. Vaststellen beeldkwaliteitskaart onderhoud openbare ruimte 2026 
Voorstel: 
1. de beeldkwaliteitskaart van de gemeente Laren vast te stellen; 

2. de evaluatie van de afgelopen bestekperiode 2024-2025 vast te stellen; 

3. kennis te nemen van de geraamde kosten voor uitvoering met ingang van  

1 januari 2026. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 23 april 2025. 

11. Bespreking beantwoording vragen Liberaal Laren artikel Gooische gemeente willen 

voorrang nieuwkomers bij huisvesting 
In overleg met de commissie is dit agendapunt niet behandeld en er is verzocht dit door te schuiven naar 

de commissie R&I van 7 mei 2025. Mevrouw Timmerman is hiermee akkoord. 
12. Rondvraag 

o Mevrouw Van Dorst over: 

1. Vijver Brink; wat komt er om het talud in verband met de veiligheid? 

Beantwoording wethouder Rood: 

Er komt beplanting maar er komt geen hek.  

o De heer Oomkens over: 

1. Bord Henriëtte Schwarzlaan; stand van zaken? 

Beantwoording wethouder Van Midden: 

Wij hebben zitten in een zeer intensief overleg met de omwonenden. 

o Mevrouw Timmerman over: 

1. Overbrugging kinderen Gooische School i.v.m. werkzaamheden; stand van zaken? 

Beantwoording wethouder De Groot: 

Er is veel solidariteit onder de scholen. Dit zorgt ervoor dat de kinderen tijdens de  

werkzaamheden naar school kunnen.  

o De heer Vos over: 

1. Snoeien heg Jagerspad; stand van zaken? 

Beantwoording wethouder Van Midden: 

De medewerkers van Openbare ruimte pakken dit snel op.  
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o De heer Hurink over: 

1. Vijver Brink; zijn er beneden zitplaatsen mogelijk? 

Beantwoording wethouder Rood: 

Dit is een goede suggestie en wij zijn hier voorstander van. Wij zijn bezig met een update  

van het centrum. Dit kunnen wij hierin meenemen.   

  

13. Sluiting 

23.35 uur 

 

Vastgesteld in de commissievergadering 7 mei 2025. 

 

Voorzitter, Commissiegriffier, 

 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente Laren.  

Het besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 

 

https://laren.raadsinformatie.nl/

